

銅獎
Bronze Award



酒店及餐廳
Hotels and Restaurants

I INTERCONTINENTAL
HONG KONG

香港洲際酒店
InterContinental Hong Kong

2009年，香港洲際酒店成為首間綠色地球銀級認證的酒店，全面實施環境管理系統，並為會議及宴會客人提供低碳方案。企業環保項目包括Green Engage及Geo-tourism。

In 2009, InterContinental Hong Kong became the first hotel in Hong Kong to achieve Green Globe Silver Certification, with its environmental management system fully in place, and to offer CarbonCare Event solutions to its meeting and event customers. Corporate programmes include Green Engage and Geo-tourism initiatives.



香港洲際酒店的五十位志願者帶領四十位來自保良局的小朋友參觀新生精神康復會屬下的新生互動農場。
50 volunteers from InterContinental Hong Kong took 40 children from Po Leung Kuk to visit the New Life Organic Farm.



香港洲際酒店的「環保小組」及一眾酒店不同部門的志願者在酒店「環保日」當天接受嘉許。
InterContinental Hong Kong's Green Committee, comprised of volunteers from the Hotel's various departments, was recognized on the Hotel's Green Day.



藉著酒店環保日，向員工說明減少浪費資源的急切性及教導員工如何處理有害物質。
In Hotel's Green Day, waste reduction message and method of handling harmful substance were spread to the staff.